
 
 
Protokoll nr: 2, 2024. 
Styrelsemöte Hjo Brukshundklubb  2024-02-28, kl. 19.00. 
  

 

Närvarande:   

Ewa Harrysson Annika Hansson Elin Karjalainen 

Marica Karlsson Anders Brissman, Revisor Stig Bergman 

Inbjuden från distriktet 
Annelie Karlsson Karjalainen 

Inbjuden från distriktet  
Jan Åberg 

Christina Laage adj. kassör 

   

 

 
§1 Mötets öppnande                         
                          Ordförande förklarar mötet öppnat kl. 19.36 
 
§ 2 Val av justerare 
                           Annika Hansson valdes till att justera dagens protokoll. 
 
§ 3                     Fastställande av dagordning  
                          Dagordningen fastställdes med justering av §10 där utbildning ligger under i) och m) 
 
§4                      Överlämnande av avgående ordförande 
                          Pga. Att avgående ordförande fått förhinder och inte kunde närvara, planeras ett nytt  
                          tillfälle att överlämna. 
                           
 
§ 5 Godkännande av föregående protokoll 
                          Förgående protokoll från konstituerande styrelsemöte godkändes. 
 
§ 6                     Uppdragslista 
                           Uppdragslistan inte klar pga. Datorstrul men kommer finnas med på nästa möte. 
                           Påminde om inventarielista från kommittéerna. 
 
§ 7                      Inkommen och utgående post (se bilaga) 
                           (bilaga 1) 

 
§ 8                     Beslut per capsulam 
 Beslut togs 25/2 att tacka årsmötesordförande med blommor och avgående 
                          ordförande med blommor och presentkort. 



                            
  § 9 Beslut 
 
                          - Mötet har beslutat att Firmatecknare skapar medlemskap på snabbgross till klubben. 
                           
                          - Mötet har Beslutat att maxtid för capsulam-beslut är 48 timmar.  
                          
                          - Mötet har beslutat om priser för att hyra klubben. 
                            200 kr för en kväll med tillgång till klubbstugan, 150 kr om man bokar flera 
                            tillfällen. 
                            500 kr för heldag med tillgång till klubbstuga och planer. 
                            1000 kr för en helg med tillgång till klubbstuga och planer. 
                           
                          - Mötet har beslutat att inte använda sig av studiefrämjandets tjänst gällande 
                            kursanmälningar utan avser att sköta det själv som förut. 
 
                         - Mötet har beslutat att inte ta emot swish mindre än 20 kr pga. Kostnaderna till 
                            banken. 
                  
                         - Mötet har beslutat att tillfråga Mikael Karjalainen om att baka fikabröd som klubben  
                           köper in. 
                                    
 
  § 10                    Rapporter med diskussioner 

a) Ordförande 
Diskuterar att eventuellt hyra ut stuga till Labrador retrieverklubben för möten. 
 

b) Kassör/Ekonomi 
Adj. Kassör gick igenom budget för 2024 och 2025 och visade bl.a. balansrapport, 
resultatrapport och månadsresultat. 
Adj. Kassören har förenklat med konton för att styrelsen och medlemmar lättare 
ska kunna få en insyn i ekonomin och visar styrelsen hur systemet är upplagt. 
(se bilaga 2-4) 
 

c) Tävling 
Målsättning att arrangera en inoff. Lydnadstävling under året.  
 

d) Tjänstehund 
Inget att rapportera 
 

e) Agility 
Inget att rapportera 
 

f) RUK/Utställning 
Planering av möte i kommittén. 
 

g) Fastighet 
Inget att rapportera 
 

h) Hemsidan 
Styrelsesidan uppdaterad.  
Sekreterare kontaktar webmaster med fler ändringar. 



 
 

i) Studiefrämjandet/utbildning  
Diskutera med instruktören Eva om viltspår och apporteringskurs. 
Diskussion om att utbilda flera till instruktörer samt olika upplägg för 
torsdagsträningarna.  
Kommittémöte planeras i närtid. 
 
Uppmärksammat att antal kurser inte var korrekt i verksamhetsberättelsen vid 
årsmötet. 
Rätt antal skickas ut som bilaga (se bilaga 5) 
 

j) Ungdomskommittén 
Aktiviteter är under planering 
 

k) Aktivitetskommittén  
Sekreterare väntar på kontrakt från slöjdmässans kontaktperson. 
 

l) Kök/inköp 
Diskussion om att köpa in fika och swish. 
Båda hamnar under beslut. 

 
§ 11 Distriktsfrågor 
                          Distriktets årsmöte den 9/3 kl.11.00 Hönsa bygdegård Elin Karjalainen och 

                          Annika Hansson är anmälda. 

 
 § 12 Övriga frågor 
                          Information om sekretess. 
                          Sekreteraren skriver ut och tar med till nästa möte för påskrifter av samtliga 
                          styrelsemedlemmar. 
 
§ 13                   Nästa möte 
                           27 Mars kl. 19.00 
 
§14 Mötets avslutades  
 Ordförande tackade alla för visat intresse och avslutade mötet kl: 21.28 
 
 
 
_________________________ 
Sekreterare: 
Elin Karjalainen 
 
 
 
_________________________ __________________________ 
Ordförande:   Justerare: 
Ewa Harrysson  Annika Hansson  


